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Abstract (en)
1. Process for dyeing polyester/cellulose fibre mixtures by the exhaustion method in one stage from a single bath, using a dyebath which contains,
in addition to a disperse dyestuff, a reactice dyestuff and 0.1-5 g/l of an acid donor which is effective at the dyeing temperature, characterized in that
the reactive dyestuff used is a reactive dyestuff with a fluorotriazinyl or fluoropyrimidinyl group and the initial pH value of the dyebath is adjusted by
adding disodium hydrogen phosphate or a trisodium phosphate/monosodium dihydrogen phosphate mixture.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum einbadigen, einstufigen Färben von Fasermischungen aus Cellulose- und Polyesterfasern mit Reaktiv-
und Dispersionsfarbstoffen nach dem Auszieh-Verfahren aus elektrolythaltigen Färbebädern, welches dadurch gekennzeichnet ist, daß man ein
Färbebad verwendet, welches einen Reaktivfarbstoff mit Fluortriazinyl- und/oder Fluorpyrimidinylgruppe sowie 0,1-5 g/l eines bei Färbetemperatur
wirksamen Säurespenders enthält.
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